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Datum 13-03-2023

Stellers 
vragen

Arnold Posthuma- PvdA

Onderwerp Geen of onvoldoende verlichting op diverse oversteekplaatsen in Voorschoten(3)

De PvdA bedankt het college voor het beantwoorden van de vragen van 22 februari 2023 
(Z/23/073053/336039). De PvdA- fractie heeft na aanleiding van deze vragen wederom nieuwe 
vragen voor het College.

De antwoorden op (een deel van) onze vorige vragen, willen wij integraal opnemen, zodat de 
vragen die we nu willen stellen, van een goed kader zijn voorzien.

Vragen en antwoorden 22 februari 2023

Vraag 1. Voldoet volgens het College de openbare verlichting bij alle zebrapaden
in Voorschoten aan de criteria van de NSvV?

Antwoord 1. Ja, in de ontwerpfase zijn de aanbevelingen van de NSvV zoals deze op dat
moment van toepassing zijn het uitgangspunt. Bij vervanging of reconstructie wordt – indien
daar aanleiding voor is – getoetst aan de nieuwe versie van deze aanbevelingen.

Vraag 3. Is het ‘dimregime’ uit juli 2020 getoetst aan de verlichtingscriteria van de
NSvV uit december 2020?

Antwoord 3. Zie antwoord 4.

Vraag 4. Zo nee, is het College bereid om alsnog te kijken of de NSvV criteria van
toepassing zijn op de belichting van de zebrapaden in Voorschoten?

Antwoord 4. Ja, dat onderzoek wordt momenteel uitgevoerd en waar nodig zal in de
uitvoering worden bijgesteld om aan de aanbevelingen te voldoen. De raad wordt over de
uitkomsten geïnformeerd.

Vraag 6. Wil het College actief aan de raad en haar bewoners aangeven wanneer
de lichtbakken vervangen dan wel vernieuwd zijn?

Antwoord 6. Ja, en dit zal tevens op de locatie(s) zichtbaar zijn.

1. Op welke datum is exact begonnen met dit onderzoek waaraan gerefereerd wordt in het 
bovenstaande antwoord bij vraag 4?

2. Wanneer verwacht het College dat dit onderzoek wordt afgerond?
3. Bent U het niet met de PvdA eens dat de nieuwe eisen van NSvV uit december 2020, direct 

tot een inventarisatie hadden moeten leiden van de openbare verlichting van alle 
oversteekplaatsen in Voorschoten, temeer het College in juni 2020 ook al over ging tot een 
zogenoemd ‘dimregime’, waardoor de verlichting letterlijk op bepaalde tijdstippen op een 
lagere stand werd gezet?

4. Het College heeft eerder aangegeven dat voor alle oversteekplaatsen in Voorschoten eind 
februari 2023 de lichtbakken boven de oversteekplaatsen vervangen zouden worden. We 
hebben op het moment van schrijven als raad nog geen reactie van het College mogen 
ontvangen. Zijn alle lichtbakken vervangen, dan wel nieuw opgehangen? Zo nee, wat is de 
reden dat het nog niet gelukt is?

5. Het College heeft tevens aangegeven dat de bewoners en de raad eind februari 2023 
geïnformeerd zouden worden over de plaatsing van de lichtbakken. We schrijven nu 13 
maart 2023. Dat is twee weken later. Wat is de reden dat de bewoners en de raad nog geen 
bericht hebben ontvangen?
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* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


